
Protokół nr 2 z zebrania Rady Rodziców w dniu 07.11.2017 r., godz. 18.30 

1. Przywitanie. Sprawdzenie listy obecności (załącznik nr 1). 

2. Jednogłośne przyjęcie protokołu z ostatniego spotkania (nr 1 z dnia 28.09.2017r.). 

3. Spotkanie z radnym – Panem Tomaszem Naglerem. Główny temat rozmowy: dwuzmianowość 
dla klas 4-tych, grożąca nam w przyszłym roku szkolnym.  

⎯ władze gminy zdają sobie sprawę, że szkoła jest za mała, 

⎯ szkoła będzie rozbudowana o jeszcze jeden budynek, ale rozbudowa nie jest ujęta w 
palnie na przyszły rok, priorytetem dla gminy w tej chwili jest rozbudowa szkoły w 
Bninie, 

⎯ żeby przyspieszyć rozbudowę naszej szkoły będziemy pisać pisma (petycje) o 
przyspieszenie rozbudowy do Burmistrza, Wydziału Oświaty, Rady Miejskiej, 

⎯ radny Tomasz Nagler sprawdzi czy gmina jest w stanie coś zrobić, żeby były 
przestrzegane zasady rejonizacji przy przyjmowaniu uczniów do szkoły, 

4. Przemoc w szkole. Cyberprzemoc, uzależnienie od internetu. 

⎯ w szkole odbyły się i będą się odbywać spotkania/pogadanki na ten temat z uczniami, 
prowadzone przez Panią Julię Marszałek  (sierżant policji posterunek w Kórniku), 

⎯ propozycja od rodziców: szkolenia i spotkania w sprawie cyberprzemocy, prowadzone 
przez Panią Joannę Kęcińską – ponieważ budżet gminy przewiduje przeznaczenie 
środków na przeciwdziałanie przemocy i walkę z uzależnieniami, będziemy o nie 
wnioskować do MOPS. 

5. Konkursy. Rozpatrzenie wniosków złożonych przez nauczycieli o sfinansowanie konkursów 
szkolnych w semestrze zimowym. Przeznaczona kwota 2240 zł. Uchwała nr 01/2017/2018 
podjęta jednogłośnie.  

6. System – wejście do szkoły. System ma możliwość rozbudowy w przyszłości (rejestracja wejść/
wyjść, monitoring dziecka itp.) Każdy uczeń otrzyma jedną kartę, możliwe będzie dokupienie 
maksymalnie 3 kart. W klasach będą rozdawane deklaracje/formularze, pieniądze za zakup 
dodatkowych kart zbierać będą skarbnicy klasowi. Zagubione karty trzeba będzie zgłaszać. 

7. Kiermasz świąteczny. Termin: 12-13.12.2-17 r. Od 7 grudnia zbieramy fanty od rodziców (będą 
przechowywane w dyżurce woźnych). Najbardziej wartościowe przedmioty będą numerowane 
i zapisane w zeszycie licytacyjnym – licytacja. Klasy starsze przygotują rzeczy na kiermasz z 
Panią Sylwią Sawicką na zajęciach plastycznych, klasy młodsze – każda klasa powinna coś 
przygotować (około 20 sztuk). Ustalone będą dyżury rodziców 2-3 osoby, co 2-3 godziny 
zmiana. Przewodnicząca przygotuje grafik – prośba o wpisywanie się.  

8. Termin następnego spotkania: 5.12.2017 r. godz. 18.30. 

9. Zachowanie uczniów.  



⎯ Prośba od Dyrekcji szkoły, żebyśmy na zebraniach klasowych poruszyli temat 
zachowania dzieci w szkole, głównym problemem jest zachowanie dzieci wobec 
pracowników szkolnych (dzieci są niegrzeczne, nie reagują na uwagi pań i panów 
woźnych) oraz niszczenie mienia szkolnego (kolejny raz została zdemolowana szkolna 
toaleta), 

⎯ zastrzeżenia rodziców wobec punktowego systemu oceniania zachowania, dyskusja  - 
uczniowie głównie są karani, a prawie wcale nie są nagradzani, uczeń grzeczny, ale nie 
biorący udziału w konkursach i apelach szkolnych ma zbyt małe szanse na uzyskanie 
punktów dodatnich i otrzymanie bardzo dobrego lub wzorowego zachowania. 
Wniosek: prezydium przedstawi zastrzeżenia rodziców Dyrekcji na osobnym spotkaniu 
(Załącznik nr 2 – notatka ze spotkania). 

10. Gminny Turniej Sportowy – prośba szkoły o opinię. Decyzja RR: decyzję czy szkoła ma wziąć 
udział w turnieju pozostawiamy szkole i nauczycielom, RR udział w turnieju ocenia pozytywnie. 

11. Pismo od rodziców w sprawie używania przez dzieci lokalizatorów GPS. 

⎯ RR nie widzi przeciwwskazań, żeby dziecko używało lokalizatora GPS jeżeli taka jest 
wola rodzica (lokalizator może być włączony przez cały czas pobytu dziecka w szkole). 
Telefony i smartwatch’e powinny być wyłączone w czasie lekcji zgodnie z regulaminem 
szkoły – temat zasad użytkowania telefonów na terenie szkoły będzie również 
poruszony na spotkaniu z Dyrekcją.   

12. Wyposażenie pracowni komputerowej dla klas starszych (budynek B). Pracownia od początku 
roku szkolnego nie funkcjonuje z powodu braku wyposażenia. Lekcje informatyki odbywają się 
(od jakiegoś czasu) w budynku A. Szkoła czeka na zakup sprzętu po rozstrzygnięciu przetargu. 
Radny T. Nagler poinformował RR, że 17.10 nastąpiło otwarcie ofert i do końca bieżącego roku 
zamówienie będzie zrealizowane. Prezydium poruszy ten temat na spotkaniu z Dyrekcją 
(załącznik: notatka ze spotkania). 

13. Bal karnawałowy dla rodziców w szkole – temat do omówienia na spotkaniu z Dyrekcją 
(załącznik: notatka ze spotkania). 

14. Pożegnanie. 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas 



Załącznik nr 2 do protokołu nr 2 RR z 07.11.2017 r. – notatka ze spotkania Prezydium RR z 
Dyrekcją szkoły. 

Spotkanie odbyło się dnia  10.11.2017 r.  w składzie:  

Dyrekcja szkoły: Pani Dyrektor Bogna Skoraszewska i Pani Wicedyrektor Małgorzata Baraniak, 

Prezydium RR: Marta Wochna (przewodnicząca), Edyta Białkowska (z-ca), Honorata 
Jakubowska (skarbnik), Małgorzata Skoczylas (sekretarz) 

Omówione zostały następujące tematy: 

1. System wejść do szkoły (na karty).  

Przy drzwiach wejściowych budynku A musi zostać przesunięty odbojnik, żeby dzieci odbijając 
kartę się o niego nie potknęły. Powinny już być zbierane od rodziców deklaracje ile kart będą 
potrzebować ( jest przewidziana 1 karta na dziecko plus dodatkowo 3 płatne). Na deklaracji/
formularzu powinny znaleźć się: imię i nazwisko dziecka (karty będą przypisane do ucznia), 
imiona i nazwiska osób korzystających z kart (maksymalnie 3 osoby, w przypadku odbioru 
dziecka przez inną osobę upoważnioną do odbioru należy korzystać z dzwonka). Pieniądze na 
zakup dodatkowych kart trzeba zebrać już na najbliższym zebraniu. System sprawnie będzie 
działał od nowego roku (lub od początku drugiego semestru). 

2. Punktowy system oceniania zachowania uczniów (klasy 4-7). 

Dyrekcja planuje wprowadzenie zmian zgodnie z sugesjami nauczycieli i rodziców. Ten rok 
szkolny jest sprawdzeniem zasadności wprowadzenia takiego systemu. System ma być pomocą 
dla wychowawcy przy wystawieniu oceny z zachowania, ilość punktów nie będzie ostatecznie 
decydować o ocenie, którą otrzyma uczeń.  

3. Bal karnawałowy w szkole dla rodziców 

Pani Dyrektor wyraziła zgodę na zorganizowanie takiej imprezy. Nie wyraziła zgody na 
spożywanie alkoholu podczas balu. Zasugerowała, żeby zabawa karnawałowa była wspólną 
zabawą rodziców i  dzieci.  

4. Wygłuszenie sali muzycznej. 

Sala zostanie wygłuszona przez pracowników szkoły. 

5. RR zakupi skrzynie do przechowywania figur szachowych na boisku szkolnym.  

6. Przewrócony płot. 

Sprawa zgłoszona do urzędu gminy, naprawą powinien się zająć wykonawca obiektu. 

7. Wyposażenie pracowni komputerowej w budynku B. 

Niestety ostatni przetarg został unieważniony. Ponieważ zakup komputerów musi być 
dokonany na drodze przetargu, co jest to związane z zamówieniami publicznymi, szkoła musi 
czekać na ogłoszenie kolejnego przetargu. 



Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas 


